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 8 husstander representert 

 1)  Godkjenning av innkalling. Valg av referent. 

 Ingen merknader. 

 Geir Gustavsen valgt som referent 

 2)  Styrets årsberetning 

 Lars Demuru redegjør.  Avholdt to styremøter og temaet for møtene har i 
 hovedsak vært arbeidet med å omgjøre Åsplundstien og Åsplundvegen fra privat 
 til kommunal veg. Målet fra huseierlagets side er at kommunen overtar drift og 
 vedlikehold av veiene slik de tidligere har overtatt for eksempel Hynnevegen. 

 Furnæs fortsetter sitt arbeid med strø, brøyt og feiing. Det var noe dialog rundt 
 brøyting/feiing og innspill fra medlemmene. 

 Vår vaktmester gjennom flere år, Karlsen, gikk dessverre bort i 2021. Mari-Anne 
 Fladby har tatt på seg jobben med videre vedlikehold av fellesarealer for kr. 175 
 kr/t. Årsmøte støttet forslaget. 

 3)  Orientering status omgjøring av Åsplundvegen til kommunal veg 

 Det har vært en lang prosess hvor første henvendelse til kommunen var mars 
 2021. Vi fikk først avslag som er påklaget. Vi skulle hatt møte med kommunen i 
 dag men det ble utsatt av kommunen til i morgen, 22.04.22. 

 Årsmøte gir styret fullmakt til å forhandle med Eidsvoll kommune om omgjøring og 
 evt endring. 

 4)  Årskontingent 2022  Fortsetter 1650.- eneboliger og  825.- for leiligheter. 
 5)  Godkjenning av regnskap OK 
 6)  Godkjenning av budsjett OK 
 7)  Vårdugnad. Torsdag 05.05 kl 18.00. Male gjerde lekeplass. Styret 
 handler inn materialer og vasker gjerde på forhånd. 
 8)  Valg av styrerepresentanter 

 a)  Leder Lars Demuru. Velges for et år 
 b)  Mari-Anne Fladeby velges som styremedlem for to år- 
 c)  Geir Gustavsen er ikke på valg. Sitter et år til. 
 d)  Frode  Berg Olsen gjenvelges som vara 

 9)  Innkomne forslag. 
 a)  Fra Åsplundvegen 1. Ønsker fjernet Bjørk på lekeplass. etter debatt 

 vedtar Årsmøte enstemmig at vi ønsker treet fjernet. 

 Øyvind Holdhus tilbyr seg å vurdere om det kan taes, herunder 
 innhentes pris på arbeidet. Etter nærmere avtale med styret vil han 
 felle treet og fjerne veden. 


